

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

ՀՈԴՎԱԾՆԵՐ

ՍՄԿԿ XXVIII ՀԱՄԱԳՈՒՄԱՐԻ ՈՐՈՇՈՒՄՆԵՐԻ ԼՈՒՑՍԻ ՆԵՐՔՈ

Վահագն Ռովմասյան — Որակյալ աշխատուժի կազմավորման պրոբլեմները ՀՍՍՀ Շիրակի տնտեսական շրջանում	3
Արթուր Արուշյան — Հայաստանի ԿՎՀ—ԲԳՏ-ի պայքարը պետական ապարա- տում տիրող բյուրոկրատիզմի դեմ (1924—1934)	12
Գեորգի Խանիկյան — Արտագրական ծախսերի կառավորման հարցերը գիտության և արտադրության միասնացման պայմաններում	20

ՀԱՂՈՐԴՈՒՄՆԵՐ

Սիլվա Մինասյան — Հովհաննես Շիրազի պոեմների բայականական առանձնա- հատկությունները	30
Գայանե Հակոբյան — Հայերի գաղթը ԱՄՆ	36
Հակազ Հակոբջանյան — Պանդխտության թեման արևմտահայ արձակում	44
Վալերի Թունյան — 1821 թ. սահմանված տարիֆը և Անդրկովկասի վաճառա- կանությունը (1821—1831)	53
Կարեն Մաթևոսյան — Կազմարարությունը Հոռոմոսի գրչության կենտրոնում	64
Հայկ Եսայան — Երկանքի օգտագործումը միջնադարյան Հայաստանում	69

ՔՆՆԱԴԱՏՈՒԹՅՈՒՆ ԵՎ ՄԱՏՆԵԱԽՈՍՈՒԹՅՈՒՆ

Աննա Արևշատյան — Ն. Կ. Թահմիզյան, Գրիգոր Նարեկացին և հայ երաժշտու- թյունը 5—15 դարերում	75
Հրապարակված հոդվածների ցանկ (1986 թ.)	78

СОДЕРЖАНИЕ

СТАТЬИ

В СВЕТЕ РЕШЕНИИ XXVII СЪЕЗДА КПСС

Вааги Товмасян—Проблемы формирования квалифицированной рабочей силы в Ширакском экономическом районе Арм. ССР	3
Артур Абаджян—Борьба ЦКК-РКИ Армении с бюрократизмом в государственном аппарате (1924—1934)	12
Геворк Ханикян—Вопросы управления производственными издержками в условиях интеграции науки и производства	20

СООБЩЕНИЯ

Сильва Минасян—Отглагольные особенности в поэмах Ованеса Шираза	30*
Гаянэ Акопян—Эмиграция армян в США	36
Айказ Акопджанян—Тема скитальчества в западноармянской прозе	44
Валерий Тунян—Тариф 1821 г. и закавказское купечество (1821—1831)	53
Карен Матевосян—Переплетное дело скрипторня монастыря Оромос	64
Гайк Есаян—Применение ручных мельниц в средневековой Армении .	69

КРИТИКА И БИБЛИОГРАФИЯ

Анна Аревшатян—Н. К. Тагмизян, Григор Нарекаин и армянская музыка 5—15 вв.	75
Перечень опубликованных статей (1986 г.)	78

CONTENTS

ARTICLES

UNDER THE LIGHT OF THE DECISIONS OF THE 27th CONGRESS OF THE CPSU

Vahagn Tovmassian—The problems of formation of a qualified manpower in Shirak economic region of the Soviet Armenia	3
Arthur Abajian—The struggle of the CCC-WPI of Armenia against bureaucracy in the State-machinery (1924—1934)	12
Gevorg' Khanikian—The questions of direction of the cost of production in conditions of science and production integration	20

REPORTS

Silva Minassian—Verbal peculiarities in Hovhannes Shiraz's poems . .	30
Ogayane Hakopian—Armenian emigration to the USA	36
Haykaz Hakopian—The theme of nostalgia in West Armenian prose	44
Valery Tounian—The 1821 tariff and the Transcaucasian merchantry (1821—1831)	53
Karen Matevossian—Binding in the scriptorium of Horomos monastery	64
Hayk Yessayan—The usage of the hand mill in medieval Armenia . . .	69

CRITICS AND BIBLIOGRAPHY

Anna Arevshatian—N. K. Tahmizian, Grigor Narekatsi and Armenian music of the 5th-15th centuries	75
List of published articles (1986)	78